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1.What are the factors that have great impact on the perspective of this corporation?
什么因素对这个公司的发展前景有大的影响?

2.What are the internal factors that influence the company?

影响公司的内在因素有哪些呢?

3.I know it is one of the leading industries in the petrochemical field.

我知道贵公司是石化行业的领先企业。

4.Could you please let me know whether the company is developing rapidly?

你能否告诉我这个公司发展是否迅速?

5.Can I fully display my talent in this company?

在这个公司我能全面施展我的才华吗?

6.How many shares of market does your company have in the trust?

贵公司占有信托市场的多少市场份额?

7.Do you have any new training for new recruitment?

你们对新员工有培训吗?

8.This company has had an impressive growth record in the foreign trade business.

这个公司在外贸行业有着令人吃惊的业绩。

9.We provide the employees good chance to realize their potential as soon as possible.

我们为员工提供了很好的机会，以尽快实现个人的潜力。

10.We cover as much as 30% of the whole Asian market in the trust.

我们占有亚洲总市场多达30%的份额。

Dialogue 1

对话一

A: What are the factors that have great impact on the perspective of this corporation?

A: 什么因素对这个公司的发展前景有大的影响?

B: External factors. I think the main external factors are political, economic, social and technological factors.

B: 外在因素。我认为主要的外在因素是政治、经济、社会和技术的因素。

A: What are the internal factors that influence the company?

A: 那么内在因素有哪些呢?

B: The internal factors are composed of human resources, team spirit, innovation spirit and coordination between different departments, etc.

B: 内在因素有人力资源、团队精神、创新精神以及各部门之间的协调等。

Dialogue 2

对话二

A: Do you know our major business?

A: 你知道我们的主要业务吗?

B: Yes, I know it is one of the leading industries in the petrochemical field.

B: 知道，贵公司是石化行业的领先企业

A: Do you have a long-term plan for your career?

A: 你有什么长期的职业规划吗?

B: Yes, I hope 1 will be a manager in 5 years.

B: 是的，我希望5年之内当上经理。
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